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Ansvarlig for  

Videre forløb 

 

 Nyt fra Formanden og administrationen 

 
Velkommen til René 
 
Orientering om status på hesteeftersyn: Desværre 9 heste sendt hjem fra C-stævne på Dalumgård sidste 
weekend. Vi har været ude på både D- og C-plan i både spring og dressur her i årets første kvartal.  
status betyder også, at vi selvfølgelig fortsætter med at afvikle hesteeftersyn på alle niveauer - det har jo 
”desværre” sin berettigelse.  
 
Bundgaard Byg Cup 1. kval. flyttes fra Frederiksværk til Hovgaard i forbindelse med NM (uge 26). 
Vi spørger de oprindeligt påsatte dommere, om de kan dømme der i stedet. 

 

 Diverse dommerrelaterede emner 

• Mentorordning 

Afventer.  

• Eksamen (opfølgning) 

Vi har forespurgt på 3 steder, der alle har sagt ja til, at vi må komme Hedensted, Heslegård, 

Ålborg 

• Kursus A, A+ og O: vi har spurgt og fået ja til at afvikle Hovgaard (A, A+ og O, uge 26) søndag 

d. 30. juni. 

 

 

 Henvendelse vedr. krav til dommeruddannelse 

 
Se bilag 

Vi har lige har taget den store gennemgang af alle dommere, og ønsker ikke at ændre uddannelsen, som 

den er nu. 

Vi vil gerne prøve at understøtte dommerne, så godt vi kan ifm. Bisidderklasser. Og måske vi kan 

supplere med BlackHorse. 

Mentorordning håber vi kommer mere på sporet fremadrettet, så det også kan bruges. 

 
 Budgetopfølgning  

Det går efter planen – intet at berette. 

 

 

 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen) 

 

Behandlet på lukket møde. 
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 Krav til tastere ved B-stævner 

 

Kan vi kræve, at tasterne har rimelig erfaring i at skrive på PC, så det ikke bliver halvt gjort. Det er 

utilfredsstillende, og alt for svært at dommerne at holde øje med. 

Ønske at det indføres i stævnekontrakterne. 

God idé at det kommenteres i stævnerapporten, hvis dommerne oplever det, så klubben får besked om 

det og forhåbentlig kan rette det ind fremadrettet. 

 

 Officialsdag 2024 

 
Skal der nedsættes en planlægningsgruppe?  

Det er igen (og altid) 2. weekend i januar. 

Snak om at afvikle over 2 dage, hvilket nok vil kræve egenbetaling. Og i så fald hvor meget er realistisk? 

Medtages igen på næste møde.  

 

 Overdommermøde 

 

Se bilag (mailkorrespondance) 

 

Vi vil gerne komme dem i møde med et overdommermøde efter sommerferien. 

 

 Eventuelt 

  
Personlige henvendelser til udvalgsmedlemmer (orientering). 
 
Modernisering af fordringerne. 
Bør kunne gøres på en dag med en dygtig fotograf. 
Overdommere skal inddrages, så de er en del af ”afsender-gruppen” 
 
Der er stadig et ønske om et møde mellem TD’ere og dommere for øget samarbejde. 
 
Der er også et ønske om et arrangement for TD’ere med fokus på træning på opvarmningen. Fx med 
DRIF som afsender. MU skal med indover. 
 

 


